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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az. Alaptörvény 7. cikk ( 1 )-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások miniszterhez

,,Miért nem adja ki az EMMI a kórházi fertőzések számára és elterjedtségére vonatkozó
adatokat?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormányzati kommunikációban folyamatosan arról van szó, hogy a vidéki kórházak helyzete már
teljességgel rendeződött, és nagyon sok fejlesztés volt már ezen a területen, úgyhogy itt már semmilyen
teendő nincs. A kaposvári kórházra most a kormány hosszas gondolkodás után, a szülészeti osztályra 51
millió forintot adott tervezésre, és majd 440 milliót eszközbeszerzésre. Ez egy jó lépés, de korántsem
oldja meg azokat a problémákat, amiket kell, illetve az, hogy ez a szükséges 4-5 milliárdnak csak a
töredéke, mutatja, hogy nem veszik komolyan a kaposvári kórház és ezen belül is a legrosszabb
állapotban lévő kaposvári szülészet problémáját. Ha a kormány komolyan gondolja a demográfiai
fordulatot, akkor elsősorban ilyen problémák megoldásával kellene kezdenie.

1. A sikerpropagandán túl, mit tesz a kormány a kórházi fertőzésének számának csökkentése
érdekében?

2. Miért nem adják ki a kórházi fertőzések számára és elterjedtségére vonatkozó adatokat?

Várom válaszát!

Budapest, 2018.07.24.

Tisztelettel,

Ungár Péter


